
Vedlegg 2  

 

Vedrørende årsmøtets sak 3a, spørsmål om konsistens i balansen.  

 

I etterkant av årsmøtet har distriktskasserer Terje Strømsæther gitt følgende 
forklaring, e-mail til referenten av 30.09.2018: 

"Den manglende endringen på Egenkapitalkonto fra 2016 til 2017 skyldes at 
disponeringen av årsresultatet for 2016 ikke var blitt bokført.Årsaken til dette kan 
være sammensatt.For de fleste foretak vil jo årsresultatet uavkortet føres mot 
Akkumulert Egenkapital. For D-2260 sin del så er ikke dette alltid tilfelle. Noe skal til 
Tiltaksfondet, og noe sendes TRF. 

På fjorårets årsmøte var det dissens om fordeling av 2016 sitt regnskapsmessige 
overskudd. Det endte, som vi vet, opp med forslag om avstemming mellom klubbene i 
etterkant av årsmøtet.Stemmeresultatet ble i løpet av påfølgende uke skriftlig meddelt 
årsmøteleder, og distriktskasserer overførte etter hvert midlene i henhold til det 
vedtaket. 

Så har det deretter ikke vært klar og tydelig kommunikasjon med Azets Insight AS 
som fører regnskapet for distriktet m.h.t. bokføringen av stemmeresultatet.Det har 
sånn sett blitt hengende i luften, men blir nå rettet opp.Det betyr at på neste årsmøte 
høsten 2019 så vil det avlagte balanseresultat vise riktig Akkumulert Egenkapital." 
 

 


